
Formandens beretning 2016-2017: 

 

Møde med vej og park ang. Vores stier, og de afventer stadig en ny sti-lov. Så intet ny må være godt 

nyt – kan blive en dyr affære for os. 

Snakket med vejdirektoratet ang. Udkørsler fra Skovbrinken og Åbrinken nu de skal i gang på 

skolen/InnoVest – blankt afslået da vi ingen ulykker har (så kør bare galt 😊 -joke) 

Ringvejene (skilt opsat at Amt) .- gode snakke med Amt ang. evt. svingbaner ( der sker dog for få 

ulykker, da folk ikke blander politiet i det – så de kan ikke se det i deres statistikker  

Politimøde i Skjern hallen sidst i marts – godt fremmøde – god aften synes vi i bestyrelsen 

Hjerterstarter på Åbrinken (har desværre været i brug ☹ ) 20. april 2017– de gør det arbejde de 

skal og der kan IKKE tages fejl og der kan ikke gøres noget forkert. Refusion fra Regionen på Pads 

(batterier selv indkøbt hvilket vil kunne ses i regnskabet 

Legepladsen –  arbejdsdag (værn på kælkebakke) FANTASTISK med fremmøde igen (dog ikke 

formanden) - Rør fixet efter skred  

Sankt Hans (grill) var en kæmpe succes synes vi fra bestyrelsen og vi var rigtig glade for at så 

mange tilmeldte sig (70-80 personer) 

Stenmel på nogle af stierne (Kommunen har betalt dette)  

Stierne er ikke vores! mail modtaget – fra Park og vej med kort 

Peter Madsens sti bliver ikke asfalteret pga. vedligehold (blade / frost) kommunen til ikke holde 

den fri selvom det kommer asfalt på den 

 

 

Der skal lyde en kæmpe tak til alle som bakker op om vores arbejde og fremmøde til alle her i aften 

samt til arbejdsdage  

 

  


